

نموذج معلومات النوادي الطلابية 2023-2024

Club Name:	اسم النادي: النادي التطوعي
<p>A brief Overview of the club: The Volunteer Club seeks to make a positive impact in society by providing community service. The club includes a group of members who are students from Al Ain University colleges, who have a common interest and motivation to contribute to the well-being of others. Whether it is organizing local charity events, participating in environmental cleanups, or collaborating with numerous non-profit organizations, Volunteer Club members work collaboratively to address social issues. The club promotes a sense of responsibility, empathy and engagement among its members, and developing positive values through practical projects and a spirit of cooperation. The Volunteer Club seeks to create meaningful change and develop a sense of purpose and loyalty among its members, enhancing the positive influence within the community.</p>	<p>نبذة مختصرة عن النادي: يسعى نادي التطوع لإحداث تأثير إيجابي في المجتمع من خلال تقديم الخدمة المجتمعية. يضم النادي مجموعة من الأعضاء هم طلبة من كليات جامعة العين، لديهم اهتمام مشترك ودافعية للمساهمة في رفاهية الآخرين. سواء أكان ذلك من خلال تنظيم فعاليات خيرية محلية، أو المشاركة في تنظيف البيئة، أو التعاون مع العديد من المنظمات غير الربحية، ويعمل أعضاء نادي التطوع بشكل تعاوني لمعالجة القضايا الاجتماعية الملحة. يعد النادي بمثابة منصة لتعزيز الشعور بالمسؤولية والتعاطف والمشاركة المدنية بين أعضائه، وتنمية القيم الإيجابية من خلال المشاريع العملية وروح التعاون، ويسعى نادي التطوع إلى إحداث تغيير هادف، وتنمية الشعور بالهدف والوفاء بين أعضائه، لتحسين التأثير الإيجابي داخل المجتمع.</p>
<p>Club Goals:</p> <ol style="list-style-type: none"> Promoting the spirit of community participation by organizing regular events ranging from environmental conservation to education and health care. Providing members with meaningful opportunities to contribute their time and skills in order to create a positive impact in the local community, and foster a sense of responsibility and compassion. Inspiring a culture of altruism and social responsibility, promoting personal growth among members as they work collectively to create a more compassionate and socially conscious society. 	<p>أهداف النادي (3-5):</p> <ol style="list-style-type: none"> تعزيز روح المشاركة المجتمعية من خلال تنظيم فعاليات منتظمة بدءاً من الحفاظ على البيئة إلى التعليم والرعاية الصحية. تزويد الأعضاء بفرص هادفة للمساهمة بوقتهم ومهاراتهم من أجل خلق تأثير إيجابي في المجتمع المحلي، وتعزيز الشعور بالمسؤولية والتعاطف. إلهام ثقافة الإيثار والمسؤولية الاجتماعية، وتعزيز النمو الشخصي بين الأعضاء بينما يعملون بشكل جماعي من أجل خلق مجتمع أكثر تعاطفاً ووعياً اجتماعياً.
<p>Main task of the club: The club's main tasks are to foster a sense of community among its members, and to provide a platform for Al Ain University students to connect and share common interests. In addition to organizing and facilitating activities and events that</p>	<p>المهام الرئيسية للنادي (3-5): تتمثل المهمة الرئيسية للنادي في تعزيز الشعور بالانتماء للمجتمع بين أعضائه، وتوفير منصة لطلبة جامعة العين للتواصل ومشاركة الاهتمامات المشتركة. بالإضافة إلى تنظيم وتسهيل الأنشطة والفعاليات التي تساهم في التطور الشخصي والمهني لأعضائه. كما يسعى النادي إلى خلق بيئة داعمة وجذابة تعزز الرفاهية العامة ورضا أعضائه.</p>

<p>contribute to the personal and professional development of its members. The club also seeks to create a supportive and attractive environment that enhances the general well-being and satisfaction of the club members.</p>	
<p>Suggested Activities related to the nature of the club:</p> <p>Activities suggested by the club according to its nature (3-5):</p> <p>The Volunteer Club seeks to contribute to the community and make a positive impact. Below are some suggested activities for the Volunteer Club:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Cleaning the environment <ul style="list-style-type: none"> - Organize regular clean-ups at local parks, beaches or neighborhoods to promote environmental awareness. 2. Food distribution <ul style="list-style-type: none"> - Collecting and distributing food to places that need food 3. Educational programs <ul style="list-style-type: none"> - Providing educational or guidance programs for needy students, or organizing workshops on various topics. 4. Helping the elderly <ul style="list-style-type: none"> - Visit nursing homes to spend time with the elderly or organize activities. 5. For environmental projects <ul style="list-style-type: none"> - Planting trees, participating in tree planting campaigns, or participating in other environmental conservation activities. 6. Health and wellness initiatives <ul style="list-style-type: none"> - Hosting health fairs, blood donation campaigns, or health workshops to promote a healthy lifestyle within the community. 7. Support an animal shelter <ul style="list-style-type: none"> - Volunteer at local animal shelters, organize pet adoption events, or support animal welfare initiatives. 8. Celebrations of occasions: <ul style="list-style-type: none"> - Organizing events or initiatives during the holidays to bring joy to old people communities, 	<p>أنشطة مقترحة من النادي بحسب طبيعته (3-5):</p> <p>يسعى نادي التطوع إلى المساهمة في المجتمع وإحداث تأثير إيجابي. وفيما يلي بعض الأنشطة المقترحة لنادي التطوع:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. تنظيف البيئة <ul style="list-style-type: none"> - تنظيم عمليات تنظيف منتظمة في الحدائق المحلية أو الشواطئ أو الأحياء لتعزيز الوعي البيئي. 2. توزيع الطعام <ul style="list-style-type: none"> - جمع وتوزيع المواد الغذائية في الأماكن التي تحتاج إلى الطعام 3. البرامج التعليمية <ul style="list-style-type: none"> - تقديم برامج تعليمية أو إرشادية للطلبة المحتاجين، أو تنظيم ورش عمل حول موضوعات مختلفة. 4. مساعدة كبار السن <ul style="list-style-type: none"> - زيارة دور رعاية المسنين لقضاء بعض الوقت مع كبار السن أو تنظيم الأنشطة. 5. المشاريع البيئية <ul style="list-style-type: none"> - زراعة الأشجار، أو المشاركة في حملات زراعة الأشجار، أو المشاركة في أنشطة الحفاظ على البيئة الأخرى. 6. مبادرات الصحة والعافية <ul style="list-style-type: none"> - استضافة المعارض الصحية أو حملات التبرع بالدم أو ورش العمل الصحية لتعزيز نمط حياة صحي داخل المجتمع. 7. دعم مأوى الحيوانات <ul style="list-style-type: none"> - تطوع في ملاجئ الحيوانات المحلية، أو بتنظيم فعاليات تبني الحيوانات الأليفة، أو دعم مبادرات رعاية الحيوانات. 8. احتفالات المناسبات للمحرومين: <ul style="list-style-type: none"> - تنظيم فعاليات أو مبادرات خلال العطلات لإدخال البهجة على المجتمعات المحرومة، 9. حدائق المجتمع: <ul style="list-style-type: none"> - المشاركة في صيانة الحدائق المجتمعية، وإشراك السكان في ممارسات معيشية مستدامة وصحية. 10. حملات التبرع بالدم: <ul style="list-style-type: none"> - التعاون مع بنوك الدم المحلية لتنظيم حملات للتبرع بالدم داخل المجتمع.

<p>9. Community gardens: - Participate in the maintenance of community gardens, and engage residents in sustainable and healthy living practices.</p> <p>10. Blood donation campaigns: - Cooperating with local blood banks to organize blood donation campaigns within the community.</p> <p>11. Environmental education workshops: - Holding workshops on sustainable living, recycling, and reducing the carbon footprint.</p> <p>12. Clothes donation campaigns: - Collecting used clothes and distributing them to those in need.</p> <p>13. Organizing events - Organizing events such as sports tournaments or cultural festivals to build a sense of community.</p> <p>14. Technology training for the elderly: - Providing technology lessons for seniors to help them stay connected with the digital world.</p> <p>15. Sharing the experiences of the first volunteers and initiatives, either personally or volunteer teams in the United Arab Emirates, to raise awareness about the value of volunteering</p>	<p>11. ورش التثقيف البيئي: - عقد ورش عمل حول المعيشة المستدامة وإعادة التدوير وتقليل البصمة الكربونية.</p> <p>12. حملات التبرع بالملابس: - جمع الملابس المستعملة وتوزيعها على المحتاجين.</p> <p>13. تنظيم الفعاليات - تنظيم فعاليات مثل البطولات الرياضية أو المهرجانات الثقافية لبناء شعور بالانتماء للمجتمع.</p> <p>14. التدريب التكنولوجي لكبار السن: - تقديم دروس التكنولوجيا لكبار السن لمساعدتهم على البقاء على اتصال مع العالم الرقمي.</p> <p>15- مشاركة تجارب المتطوعين الأوائل والمبشرين بشكل شخصي أو الفرق التطوعية في دولة الإمارات العربية المتحدة لرفع الاهتمام بقيمة التطوع</p>
<p>Comments or notes:</p>	<p>أية ملاحظات إضافية (إن وجدت)</p>
<p>Faculty member</p> <p>Al Ain: Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Name and signature:</p>	<p>عضو هيئة التدريس (ممثّل النادي)</p> <p>مقر العين</p> <p>الاسم والتوقيع: د. عبد اللطيف القواسمي <i>Abdellateef</i></p> <p>مقر أبوظبي</p> <p>الاسم والتوقيع: د. سامر عبدالهادي</p>
<p>Student Affairs in charge</p> <p>Al Ain: Name and signature:</p> <p>Abu Dhabi: Name and signature:</p>	<p>الموظف المسؤول من عمادة شؤون الطلبة</p> <p>مقر العين</p> <p>الاسم والتوقيع: حسام مصباح حسام</p> <p>مقر أبوظبي</p> <p>الاسم والتوقيع: محمود العبدالله</p> <p style="text-align: right;"><i>Mahmoud</i></p>